
SMO Ml SAMO »RAJA«?
MALO JE ULIC v Šiški, ki bi ne bile
asfaltirane in prav je tako. Toda ob tem,
ko seštevamo kvadratne metre površin,
ki smo jih že uredili in asfaltiraili, vedno
pozabljamo na Beljaško ulico. Povsod
slišimo lepe besede o borbi proti onesna-
ženju zraka in podobnem. Ne samo dim-
niki, itmdi ceste so lahko vir tega onesna-
ženja. Prosimo vas, objavite ta"naš apel,
morda bo le kaj pomagalo. Če nam že j
nočejo asfaltirati ceste, pa naj nam vsaj
postavijo znake, ki bi hitrost po tem
prahu omejili na 20 kilometrov, ali ki bi
promet usmerja] samo v eno smer. To

bi bila vsaj delna rešitev in potem bi
lahko tudi mi, prebivalci ob tej ulici,
zračili stanovanja in odpirali okna.

Ne samo glavne ulice, tud stranske so
važne. Smo mi mar nevredna »raja«, za
katero je škoda denarja?

Občani Beljaške ulice


